
Protokół nr 13.40.08.12.2021 

XL Nadzwyczajna Sesja Rady Miejskiej w Radłowie w dniu 8 grudnia 2021 r.   
Obrady rozpoczęto 8 grudnia 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:25 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 
Obradom przewodniczył Wiceprzewodniczący Jerzy Żurowski. 

Obecni: 

1. Paweł Jachimek 
2. Krzysztof Jasek 
3. Piotr Kapera 
4. Wojciech Kozioł 
5. Kamil Kurzawski 
6. Zbigniew Madej 
7. Marcin Małek 
8. Piotr Nasiadka 
9. Bogdan Padło 
10. Adam Radamski 
11. Wojciech Rudziński 
12. Piotr Śmiałkowski 
13. Małgorzata Woźniak 
14. Justyna Zborowska 
15. Jerzy Żurowski 

1. Otwarcie obrad. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Żurowski: 
Rozpoczynam obrady XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. Witam 
serdecznie Panią Radną, Panów Radnych, Pana Wiceburmistrza, Panią Skarbnik, Pana 
radcę prawnego i pracowników obsługi urzędu gminy.  
Wraz z zaproszeniami otrzymali Państwo drogą mailową porządek dzisiejszych obrad. 
Czy są jakieś uwagi albo propozycje do porządku dzisiejszych obrad? Nie widzę.  
Przystępuję do odczytania porządku obrad. 
 
2. Odczytanie porządku obrad. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Żurowski: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 25 

listopada 2021 r.  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Radłowa; 

b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021. 



   

5. Wolne wnioski i zakończenie obrad XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Żurowski: 
Kto z Państwa radnych jest za takim porządkiem obrad? Proszę o podniesienie ręki. 
Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Nie widzę.  

Głosowano nad przyjęciem porządku obrad. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: 
Za: 10, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

 
Informuję, że w dzisiejszy w obradach uczestniczy 10 radnych więc wymagana jest 
większość do podejmowania prawomocnych uchwał (qworum). 
 
 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 
Radłowie z dnia 25 listopada 2021 r. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Żurowski: 
Zgodnie z przyjętym porządkiem, przechodzimy do pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXXIX 
nienadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Radłowie. Protokół ten był wystawiony 
w Urzędzie Gminy. Mógł każdy, kto był zainteresowany do niego wejrzeć. Czy są 
jakieś pytania jeżeli w związku chodzi o przyjęcie tego protokołu? Nie widzę. Czy 
życzą sobie Państwo o przeczytanie tego protokołu? Jest wniosek Pana 
Przewodniczącego (Paweł Jachimek) o przyjęcie protokołu bez czytania. Kto z 
Państwa radnych jest za przyjęciem takiego wniosku? Proszę o podniesienie ręki. Kto 
jest przeciw? Kto się wstrzymał?  
 
Podjęto głosowanie. 
Wyniki głosowania: 
Za: 9, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 
 
Przystępujemy do przyjęcia protokołu z XXXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 
Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu? Proszę o podniesienie ręki. Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymał? 
 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia: 
Wyniki głosowania: 
Za: 9, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

 
Dziękuję. 
 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Żurowski: 
Zgodnie z planem w dzisiejszych obrad, przystępujemy do punktu 4.  to jest przyjęcia 
uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Radłowa. Punkt ten był 
szczegółowo przedstawiony, przeanalizowany przez radnych na komisjach wspólnych 
w dniu dzisiejszym. Czy są jeszcze jakieś pytania związku z tym, albo jakieś uwagi? Nie 
widzę. Jest wniosek Pana Przewodniczącego o przyjęcie uchwały bez czytania. Kto jest 



za takim wnioskiem? Proszę o podniesienie ręki. Ktoś jest przeciw? Kto się wstrzymał? 
Nie widzę. 
 
Podjęto głosowanie. 
Wyniki głosowania: 
Za: 10, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

 
 
a) ustalenie wynagrodzenia Burmistrza Radłowa; 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Żurowski: 
Przystępujemy do głosowania. Proszę Państwa, Panią i Panów radnych naciśnięcie przycisku. 

 
Głosowano w sprawie: 
ustalenie wynagrodzenia Burmistrza Radłowa. 
  
Wyniki głosowania 
Za: 10, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
Za (10) 
Paweł Jachimek, Krzysztof Jasek, Wojciech Kozioł, Kamil Kurzawski, Zbigniew Madej, Adam 
Radamski, Wojciech Rudziński, Piotr Śmiałkowski, Małgorzata Woźniak, Jerzy Żurowski. 
NIEOBECNI (5) 
Piotr Kapera, Marcin Małek, Piotr Nasiadka, Bogdan Padło, Justyna Zborowska. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Żurowski: 
Za przyjęciem uchwały głosowało 10 Radnych, wszyscy obecni na sali. 

 
 
b) zmiana uchwały budżetowej na rok 2021. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Żurowski: 
Przechodzimy do punktu 4b. Punkt przedstawiony przez Panią Skarbnik. Szczegółowo 
przedstawiony, więc jeżeli ktoś jeszcze ma jakieś uwagi, jakieś pytania to proszę. Nie widzę. 
Jest wniosek Pana Przewodniczącego o przyjęcie uchwały bez czytania. Kto z Państwa radnych 
jest za przyjęciem takiego wniosku? Proszę o podniesienie ręki. Kto się wstrzymał? Kto jest 
przeciw? Nie widzę. 
 
Podjęto głosowanie. 
Wyniki głosowania: 
Za: 10, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 
 
Przystępujemy do głosowania nad przyjęciem uchwały. Proszę Państwa radnych o naciśnięcie 
przycisku. Dziękuję. 
Za głosowało 10 radnych, więc wszyscy obecni na sali. 

 
Głosowano w sprawie: 
zmiana uchwały budżetowej na rok 2021. 
  
Wyniki głosowania 
Za: 10, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 



Wyniki imienne: 
Za (10) 
Paweł Jachimek, Krzysztof Jasek, Wojciech Kozioł, Kamil Kurzawski, Zbigniew Madej, Adam 
Radamski, Wojciech Rudziński, Piotr Śmiałkowski, Małgorzata Woźniak, Jerzy Żurowski 
NIEOBECNI (5) 
Piotr Kapera, Marcin Małek, Piotr Nasiadka, Bogdan Padło, Justyna Zborowska. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Żurowski: 
Za głosowało 10 radnych, więc wszyscy obecni na sali. 
 
Na tym zakończyliśmy podejmowanie uchwał i przystępujemy do punktu 5. 

 
 
5. Wolne wnioski i zakończenie obrad XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej 
w Radłowie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Żurowski: 
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś swoje wnioski, pytania do Burmistrza? Nie widzę. Pan 
Burmistrz jakiś głos? 

 

Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Dobrze. Dziękuję bardzo za uchwalenie uchwały, ustalającej moje wynagrodzenie – Burmistrza 
Radłowa. Wypełniliśmy ustawowy obowiązek. Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, jeszcze w 
przerwie mówiłem o inwestycjach, ale może mieszkańcy nas słuchają, więc proszę Państwa, 
zakończyliśmy budowę drogi koło największego zbiornika wodnego w miejscowości Radłów. 
Ukończyliśmy też termomodernizację Szkoły w Zabawie. Muszę teraz powiedzieć, że wszystkie 
szkoły w Gminie Radłów są z termomodernizowane i z tego proszę Państwa należy się cieszyć. 
Wydawaliśmy kiedyś 5000000 zł na praktycznie na wszystkie szkoły i okazało się, że dzisiaj 
pewnie byśmy zrobili tylko, przy tych wzroście kosztów materiałów, zrobiliśmy może dwie szkoły. 
Także bardzo się cieszymy, że dzisiaj wszystkie szkoły są z termomodernizacją, a widzimy z 
tego, że ceny gazu są bardzo szalejące albo galopujące. Muszę powiedzieć tutaj wszystkim, że 
jeżeli cena za kilowatogodzinę była na poziomie 0,07 zł w tamtym roku, dziś dostaliśmy fakturę, 
czy wczoraj dostaliśmy fakturę w której kwota już jest podana 0,37 zł. Więc proszę Państwa to 
są straszne kwoty. Dlatego na pewno tak mówiłem 2 czy 3 lata temu nie będzie problem 
inwestycji, które będziemy robić tylko później kwestia utrzymywania wszystkiego tego, co 
wybudowaliśmy i utrzymaliśmy, ale chcieliśmy żeby w każdej miejscowości praktycznie był Dom 
Ludowy w którym ludzie mogliby się spotykać, integrować, żeby mogli ćwiczyć, żeby seniorzy 
mogli gdzieś się spotykać. Mamy to i mam nadzieję, że ta sytuacja się pomału stabilizuje i dalej 
wszystkie to Domy Ludowe tak jak do tej pory, będą funkcjonowały. Proszę Państwa trwają 
pracę odnośnie przygotowań do zgłoszenia i pozwolenie na budowę na drogi. Przypominam, że 
na te zadania dostaliśmy kwotę z Polskiego Ładu prawie 5 000 000 zł. Wyremontujemy 12 km 
dróg także te, które nie zostały podane w tym rozdaniu będziemy zgłaszać w następnym roku. 
W tej chwili po wyremontowaniu tych dróg, będziemy około 90% dróg w gminie mieć bardzo 
dobrze przejezdnych, praktycznie z nową nawierzchnią. Proszę Państwa kontynuujemy budowę, 
bo zapomniałem powiedzieć boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Przybysławicach. 
Są dwie nawierzchnię już dane, tam koniec robót już jest blisko. Pogoda sprzyja także zdążymy. 
Temperatury były dodatnie o to nam chodziło. Inwestor wstrzelił się akurat w te dni i te 
nawierzchnie powstały także teraz kwestia zostaje ogrodzenia, pomalowania wszystkiego i 
będzie dobre. Bardzo się cieszę, że proszę Państwa to, co się na portalach społecznościowych 
obserwowało we wszystkich prawie miejscowościach. Do wszystkich miejscowości zawitał 
Mikołaj praktycznie. To było coś wspaniałego. Przybysławice po raz pierwszy widzę, piękna 
sprawa ich choinka i wszystko. Tak samo Łęka Siedlecka, Siedlec. Wszyscy się praktycznie we 



wszystkich domach ludowych spotykali. Dzieci witał św. Mikołaj także naprawdę to, ta oddolna 
inicjatywa to naprawdę bardzo nam się podoba. Jest prośba też od radnych. Proszę Państwa 
popatrzcie na stronę internetową, kolejna edycja radłowskiej szlachetnej paczki. Mamy rodziny, 
które są w bardzo pilnej potrzebie. Do końca tego tygodnia zbieramy. Tam są wyszczególnione 
rzeczy, które nam potrzeba, ale jest też wyszczególnione, wyodrębnione subkonto w którym 
można wpłacać dowolną kwotę pieniędzy. My wypłacimy ją w przyszłym tygodniu i zakupimy 
potrzebne rzeczy. Proszę tak przemyśleć i nawet o drobne kwoty przesłać. W tamtym roku 
proszę Państwa było tak, że zaczynaliśmy od tego, że odwiedzimy dwie rodziny. Odwiedziliśmy 
6 rodzin i naprawdę wszędzie abyście zobaczyli, serce się krajało i jest jeszcze do kogo jeździć. 
Niektórzy ludzie są naprawdę w potrzebie. Jak się zobaczy jeszcze dzieci, które po prostu szukają 
wzrokiem nowych butów, nowych ubrań, słodyczy to serce się kraje i naprawdę dlatego bardzo 
proszę o to, żebyśmy się wszyscy włączyli, żebyśmy dali przykład i włączyli się w tą akcję. 19 
grudnia zapraszam proszę Państwa. Mam nadzieję obostrzenia są takie jakie są. Na dzień 
dzisiejszy jeżeli chcecie wiedzieć w Gminie Radłów jest 48 w kwarantannie, czyli praktycznie 48 
chorych. Wiem jaka sytuacja jest dzisiaj, że w kwarantannie podlegają praktycznie ci co 
zachorują, a ci co są przeszczepieni nie podlegają kwarantannie więc sytuacje są takie, że na 
przykład dziecko w VI klasie zachowuje, nie idzie do szkoły, a dziecko z VIII klasy idzie do szkoły, 
nauczyciel idzie i rodzice idą do pracy. Także to wszystko się rozprzestrzenia, ale to nie nasza w 
tym głowa. W każdym bądź razie, 48 osób jest. Też wiem, że w szpitalach są dwie czy trzy osoby 
poważnie chore pod respiratorami także po prostu dbajcie o siebie. Zachęcam do szczepienia. 
Proszę Państwa nikt lepszych rzeczy nie wymyślił jak szczepienie, a ci co przechorowali i tutaj 
nasz radny, który przechorował może kiwnąć głową, że tak jest i na pewno się zaszczepił jeden, 
drugi, którzy przeszli, a wydawało się, że po prostu nas nie dosięga ta choroba, ale naprawdę. 
Z doświadczenia wiem, że bardzo dobre szczepienia są też przeciw grypie. Proszę Państwa w 
Polsce się szczepi bardzo niedużo około 2%. W Wielkiej Brytanii 40%. Tam poziom wszczepienia 
jest 82%. Na koronawirusa w Polsce 50% czy 60%. To mówi wszystko dlaczego tak w Polsce 
jest mało szczepień. 19 zapraszam na Wigilię. Będzie możliwość zakupienia ciast. Będzie 
możliwość też spróbowania smakołyków, które przygotowują dla nas Koła Gospodyń Wiejskich. 
Wspólne życzenia, wspólne połamanie się opłatkiem. Bardzo serdecznie na to zapraszam. 
Miałem spotkanie ze starostą. Razem wspólnie tutaj ze starostą powiatowym Romanem 
Łucarzem. Konstruktywna rozmowa gównie dotyczyła proszę Państwa inwestycji na terenie 
gminy Radłów, które należą nieruchomości do powiatu i głównym tematem była modernizacja 
drogi powiatowej, przebiegającej przez Wolę Radłowską. Ogólnie to mniej więcej z tym 
przygotowujemy się proszę Państwa do budżetu. Budżet będzie skrojony na miarę możliwości. 
Będą też pewne cięcia tam, gdzie próbujemy szukać oszczędności. Zobaczymy jak to będzie 
wyglądało. Ten rok będzie pewnie zagadką dla nas wszystkich. Zobaczymy jakie będą wpływy 
do budżetu z PIT-u, CIT-u i tak dalej, ale w każdym bądź razie mamy mieć też dotacje jakieś 
następne. Następne pieniądze mają przyjść z Polskiego Ładu i już na początku. Teraz może w 
przyszłym tygodniu będzie następna edycja ogłoszona i też będziemy składać wnioski te, które 
mamy gotowe. Jest też jakby sygnał z Urzędu Marszałkowskiego od Wojewody, aby zgłaszać 
przede wszystkim projekty, które mamy gotowe z gotowymi pozwoleniami na budowę. My od 
momentu otrzymania promocji w ciągu 6 miesięcy musimy ogłosić przetarg z gotowymi 
projektami, a jeżeli tego nie zrobimy to po prostu nam te pieniądze przepadają. Tam wkład jest 
niewielki, bo 10% do 5%, ale nawet te 10% to trzeba uzbierać. Mam nadzieję, że spotkamy się 
proszę Państwa w okresie między świątecznym. Tam będą komisję na którym będziemy też 
debatować na kilku ważnych sprawach. Pan Wojtek Rudziński radny zapytał się, czy szkoła w 
Woli Radłowskiej już jest filą Radłowa. Powiedziałem to oficjalnie proszę Państwa na ostatniej 
sesji, że szkoła w Woli Radłowskiej i Zabawie same w sobie, aby się utrzymać musimy też 
pomyśleć o jakiejś redukcji kosztów. Wiemy, że były roczniki i po 5-6 dzieci. Jest możliwe żeby 
się te dwie szkoły utrzymały, żeby one razem współdziałały, wymieniały się nauczycielami i po 
prostu żeby klasy tworzyć na przemian czasami, ale żeby w tych dwóch miejscowościach i w 
Zabawie i w szkole w Woli Radłowskiej żeby się utrzymały. Trudno, nie będziemy proszę Państwa 



nie będziemy likwidować szkół, które są w pełni z termomodernizowane. Niedawno włożyliśmy 
też 1 000 000 zł w Wolę Radłowską w termomodernizację. Teraz 1 200 000zł 
w termomodernizację Zabawy. Koszty tniemy też przez to, że proszę Państwa ceny utrzymania 
tych budynków będą dużo mniejsze, spadną o 30%. Szkoda, że tylko ceny gazu poszły o 30% 
do góry, ale co by było gdybyśmy tego nie zrobili także o 300% poszły, ale to nic takie są, 
musimy przemyśleć te wszystkie sprawy żeby oczywiście to było jak najmniejszym kosztem dla 
miejscowości, w których jakieś chcemy zrobić konkretne rozwiązania. Myślę, że wszystkim nam 
zależy żeby po prostu ten stan się utrzymał jak do tej pory. Na pewno miejscowość jak Biskupice 
Radłowskie jak ogłosimy konkurs w przyszłym roku, przetarg w przyszłym roku będą mieli 
przede wszystkim drogi odnowione i tam część drogi też proszę Państwa zapomniałem 
powiedzieć, że w kierunku Wólki tam też pociągniemy tą górkę, całą też chcemy pociągnąć 
asfaltem tam. Później jest kłopot proszę Państwa z dołem, w którym po prostu niestety rolnicy, 
którzy gospodarują tam mają bardzo ciężki sprzęt i oni za kołami wyciągają potężne ilości mazi 
błotnej, która po prostu niszczy drogi za każdym razem. Tam jest odcinek bardzo długi. Wiem, 
że mieszkańcy oczekują tam żeby położyć asfalt ale tak powiedziałem, że na tej części na razie 
spróbujemy, zobaczymy co będzie dalej. Może znów będą jakieś takie ciekawe pieniądze. Z tej 
strony tyle. 
Radny Piotr Śmiałkowski: 
Panie Przewodniczący, Państwo Radni, Państwo Burmistrzowie. W takiej kwestii, ponieważ 
jesteśmy w okresie wymiany koszy na śmieci i z nowymi koszami, bo część już użytkowników 
takie kosze dostały, wewnątrz znajdują się worki. Część również użytkowników dostała już te 
kody kreskowe i kody QR, które będą obowiązywać od 1 stycznia nowego roku. Takie pytania 
się pojawiają, bo przykładowo odbierane są odpady segregowane i obecny odbiorca zostawia 
worki i tu jest pewnego rodzaju taka rozbieżność. Czy na nowych workach naklejać, do nowych 
worków? Konsultowałem tą sprawę z Panią, tutaj Kasią Czuj i powiedziała, że te worki, które 
stara firma zostawiła do ich, że tak powiem zużycia, zapełnienia ale już będzie odbiór w nowym 
roku także z tymi właśnie kodami, a później te, które firma pozostawiła. Także tyle. 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Tak, dobrze Pan mówi Panie Piotrku. Jest taka sytuacja, że te worki, które mamy to one 
kolorystycznie się nie zmieniają. Są przesegregowane do tych rzeczy, które mamy tam wrzucać 
i dlatego wykorzystujemy te worki jak nam nawet zostały po tej starej firmie, ale kody kreskowe 
jak będą już odbierane w pierwszym, na początku stycznia już muszą być przyklejane. W tym 
roku nie jeszcze, ale w przyszłym roku. Czyli kończymy rok na starych zasadach, w nowym roku 
już kody kreskowe. Będzie informacja proszę Państwa do wszystkich użytkowników. Kody 
kreskowe robimy po to, aby sprawdzić w ten sposób jakość segregacji jaka jest. To jest poziom. 
Będziemy wiedzieć mniej więcej też jaka sytuacja jest poziomu segregacji w całej gminie, bo 
też mamy jakieś takie wytyczne, które musimy robić. Część osób deklaruje na przykład, że 
segreguje, a ma zmieszane, więc to też musimy w jakiś sposób to zrobić. Będzie pełna jasność 
czytelna. Z tamtą firmą nie mieliśmy kłopotu. Mam nadzieję, że z tą też nie będziemy mieć 
kłopotu i w ten sposób to wszystko będzie przebiegało. Na stronie internetowej kody kreskowe, 
naklejki, proszę Państwa bardzo proszę nie wiem jak dotrzeć do mieszkańców, ale mamy kłopoty 
z dotarciem do tego. Raz mamy zakupioną na przyszły rok aplikację proszę Państwa też sms-
ową. Na dzień dzisiejszy ile mamy, 1 300 zalogowanych, 1 300 a ile telefonów jest. Liczmy, że 
9 600 mieszkańców. Gospodarstw 2 500. Powinniśmy mieć minimalnie jeden telefon mieć 
z gospodarstwa, czyli 2 500 i wtedy rzucamy na komórkę sms-em wiadomość do wszystkich. 
Tam jest przekazywana informacja o tym jak segregować, nie segregować. O wydarzeniach 
kulturalnych jakie są dane, mamy o wszystkim. Zagrożenia też odnośnie opadów 
atmosferycznych, klęsk żywiołowy i tak dalej. Jeżeli to by ludzie, dotrzeć do nich, żeby oni po 
prostu się wstrzelili w naszą aplikację to by był święty spokój, bo tam na spokojnie się przeczyta. 
Dzisiaj mamy ogłoszenia. Ogłoszenia wiszą i nikt nie czyta. Wszyscy jeździmy samochodem, nikt 
się nie zatrzymuje. Czasami pod klepsydrą, bo jest wyraźna, ale tak to po prostu nikt się nie 
zatrzymuje. Mieliśmy ostatnio sytuacje proszę Państwa na Woli Radłowskiej. Plan 



zagospodarowania przestrzennego 2 lata temu ogłoszony, jeszcze powtórzony w czerwcu. 
Informacja do tego, żeby po prostu ludzie składali, co w tym planie zagospodarowania 
przestrzennego chcą umieścić i jedna osoba się tylko zgłosiła. W ogóle ludzie nie interesują się 
tym. Zrobiliśmy spotkanie specjalnie. Przyszło bardzo dużo ludzi, ale też nie tyle więc później 
nam spływają te informacje. Dopiero jak my praktycznie już koncepcję mamy, a po prostu na 
tym co ludzie nam wcześniej zgłaszali. Mówię, tylko nam jedna osoba zgłosiła. To samo mamy 
w Radłowie. W Radłowie plan zagospodarowania przestrzennego 3 lata prawie trwa i ludzie 
w ostatniej chwili się budzę coś tam im nie pasuje, oni nic nie wiedzieli. Ogłoszenia przecież 
wszystkie, mówią, że do kościoła nie chodzą albo w kościele słyszeli tylko, ale przecież do 
kościoła informacje dawaliśmy my z gminy, a nie św. Mikołaj jechał do księdza żeby 
poinformował wszystkich mieszkańców. Także ta informacja nie może w jakiś sposób dotrzeć. 
Ludzie nie wiem izolują się, nie możemy tego zrozumieć dlaczego. A proszę Państwa dzisiaj też 
gońca do każdego 2 500 gospodarstw. Ten goniec do każdego dojść, nie każdy ma skrzynkę, 
nie każdy po prostu jest tak, że odbiera to w ogóle bo nie chce. Problem jest do dotarcia i proszę 
sobie zobaczyć nawet w taką pogodę jak dziś dotrzeć do 2 500 gospodarstw i roznieść to w jakiś 
sposób. Naprawdę jest z tym problem i później są oczywiście, i tam jest proszę Państwa też, że 
pojemniki, worki bez umieszczonego na nim kodu kreskowego nie zostaną odebrane. Na pewno 
będzie z tym kłopot. To ja już jestem pewien, że będzie kłopot, bo jeżeli ludzie nie, do nich 
mówiąc, że na stronie internetowej mówią, że nie każdy patrzy. Dorosłe osoby, starsze nie 
patrzą. Jakiś zawsze jest domownik, ale on nie przekaże babci i tak dalej i później to jest problem 
więc każda wersja jakby papierowa do każdego gospodarstwa dotrze, a jak ludzie będą to robili 
to zobaczymy. Liczymy się z tym, że z początku będzie kłopot. Będziemy przypominać i tyle. 
Tak, są właśnie w tych nowych koszach są do środka wrzucone worki do segregacji i kody 
kreskowe na którym się... Z poczty w kopertach. W kopertach rozsyłane. Tak, do skrzynek. To 
goniec się tym zajmuje. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Żurowski: 
Czy są jeszcze jakieś pytania? Jakieś uwagi? Ktoś coś jeszcze ma do przekazania, nic?  
Ogłaszam zamknięcie XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. Dziękuję.  
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Wszystkim zdrowych, Wesołych Świąt. Do zobaczenia po świętach.  

 
 
 
 
 

  

Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej w Radłowie 

  

 
Przygotowała: Lidia Dobek 

 

 



Rada Miejska w Radłowie 
 

Raport z głosowań  

XL Nadzwyczajna Sesja Rady Miejskiej w Radłowie w dniu 8 grudnia 2021  

Przeprowadzone głosowania 

1. Głosowanie w sprawie ustalenie wynagrodzenia Burmistrza Radłowa; - 
czas głosowania: 8 grudnia 2021, godz. 14:06, wyniki: Za: 10, Przeciw: 0, 
Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: Paweł Jachimek (Za), Krzysztof Jasek (Za), Piotr Kapera (NIEOBECNI), Wojciech 
Kozioł (Za), Kamil Kurzawski (Za), Zbigniew Madej (Za), Marcin Małek (NIEOBECNI), Piotr Nasiadka 
(NIEOBECNI), Bogdan Padło (NIEOBECNI), Adam Radamski (Za), Wojciech Rudziński (Za), Piotr 
Śmiałkowski (Za), Małgorzata Woźniak (Za), Justyna Zborowska (NIEOBECNI), Jerzy Żurowski (Za) 

2. Głosowanie w sprawie zmiana uchwały budżetowej na rok 2021. - czas 
głosowania: 8 grudnia 2021, godz. 14:07, wyniki: Za: 10, Przeciw: 0, 
Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: Paweł Jachimek (Za), Krzysztof Jasek (Za), Piotr Kapera (NIEOBECNI), Wojciech 
Kozioł (Za), Kamil Kurzawski (Za), Zbigniew Madej (Za), Marcin Małek (NIEOBECNI), Piotr Nasiadka 
(NIEOBECNI), Bogdan Padło (NIEOBECNI), Adam Radamski (Za), Wojciech Rudziński (Za), Piotr 
Śmiałkowski (Za), Małgorzata Woźniak (Za), Justyna Zborowska (NIEOBECNI), Jerzy Żurowski (Za) 

Uczestnictwo w głosowaniach 

1. Jachimek Paweł: 2/2 
2. Jasek Krzysztof: 2/2 
3. Kozioł Wojciech: 2/2 
4. Kurzawski Kamil: 2/2 
5. Madej Zbigniew: 2/2 
6. Radamski Adam: 2/2 
7. Rudziński Wojciech: 2/2 
8. Śmiałkowski Piotr: 2/2 
9. Woźniak Małgorzata: 2/2 
10. Żurowski Jerzy: 2/2 

 
Przygotowała: Lidia Dobek 

 


